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Schriftelijke vragen spoorwegovergang te Waardenburg

De fractie van LLB heeft van inwoners vernomen dat de spoorwegovergang Waardenburg
vanaf 20 augustus a.s. voor onbepaalde tijd zal zijn afgesloten. Onze fractie heeft daarbij de
volgende vragen:

1. Waarom zijn de omwonenden niet geïnformeerd over deze afsluiting?
2. ProRail lijkt de opdrachtgever te zijn van deze afsluiting. Is de gemeente West

Betuwe geïnformeerd over deze afsluiting, het betreft namelijk aansluiting op
gemeentelijke wegen.

3. Er schijnt een overeenkomst te zijn tussen ProRail en de voormalige gemeente
Neerijnen. Wat houdt die overeenkomst in en is de afsluiting van deze
spoorwegovergang daarin opgenomen?

4. Van inwoners hebben wij begrepen dat er in het verleden met de heer dhr Rodenburg
afspraken zouden zijn gemaakt over: het doortrekken van de geluidswal bij de
overweg, het aanbrengen van grond als geluidswal bij de overweg, het aanleggen
van een klompenpad en dat werkmateriaal niet meer via de overweg op het spoor
zou worden geplaatst. Van de opzichter begrepen deze omwonenden dat die
maatregelen niet meer doorgaan, behalve het afsluiten van de overweg.
Vraag: wat gaat het college doen om deze maatregelen alsnog uit te voeren?

5. Gaat het college alsnog een klompenpad aanleggen naast de snelweg langs talud
oude Waalbrug en aansluitend op het nog aan te leggen fietspad. Volgens de
omwonenden zou een klompenpad een voor hen aanvaardbaar alternatief zijn.
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